

卫理公会以萨迦守望者 25-31.12.2025

十二月第四个星期的祷告事项

A. 世界

1. 求神保护受苦民众，特别战乱和灾难地区。
2. 为全球贫困地区粮食供应与医疗支持祷告。

B. 国家

1. 求神赐给领导人智慧与公义，治理国家公正。
2. 为马来西亚民众平安，和谐，家庭稳定祷告。

C. 教会

1. 为教会在圣诞聚会中，见证耶稣的爱来祷告。
2. 求神带领牧者与服侍团队，有合一与属灵力量。

D. 家庭/个人

1. 为每个家庭成员，在基督里享受平安与喜乐来祷告。
2. 求神赐予家长智慧，带领子女活出信仰见证。

Issachar Watchmen Methodist 25-31.12.2025

Prayer Items for 4th week of December

A. World

1. Pray that God protects those who are suffering, especially in areas with conflicts and natural disasters.
2. Pray for steady food supplies and medical support in impoverished regions around the world.

B. Nation

1. Pray that God grants our nation's leaders wisdom and justice to govern the nation fairly.
2. Pray for peace, harmony, and stable families for the people of Malaysia.

C. Church

1. Pray that the church can witness Jesus' love during Christmas gatherings.
2. Pray that God guides pastors and ministry teams with unity and spiritual strength.

D. Family / Individual

1. Pray that every family member experiences peace and joy in Christ.
2. Pray that God grants parents wisdom to lead their children to live as faithful witnesses.

Isakhar Pengawal Methodist 25-31.12.2025

Doa minggu keempat Disember

A.Dunia

1. Berdoa agar Tuhan melindungi mereka yang menderita, terutamanya di kawasan yang bergolak dan dilanda bencana.
2. Berdoa untuk bekalan makanan dan sokongan perubatan di kawasan miskin di seluruh dunia.

B.Negara

1. Berdoa agar Tuhan memberi pemimpin kebijaksanaan dan keadilan untuk memerintah negara dengan adil.
2. Berdoa agar rakyat Malaysia hidup dalam keamanan, harmoni dan keluarga yang stabil.

C.Gereja

1. Berdoa agar gereja dapat menyaksikan kasih Yesus semasa perhimpunan Krismas.
2. Berdoa agar Tuhan memimpin para pendeta dan pasukan pelayanan dengan kesatuan dan kekuatan rohani.

D.Keluarga/Diri

1. Berdoa agar setiap ahli keluarga mengalami keamanan dan kegembiraan dalam Kristus.
2. Berdoa agar Tuhan memberi kebijaksanaan kepada ibu bapa untuk memimpin anak-anak mereka hidup sebagai saksi iman.